

BUREAU VERITAS
Certification



ИООО "ЦМО"

ул. Минская, 67А, п. Колодищи, Минский район, 223051,
Республика Беларусь

Bureau Veritas Certification настоящим подтверждает, что Система Менеджмента данной организации проверена и отвечает требованиям стандарта на систему менеджмента, указанного ниже

Стандарт

ISO 9001:2008

Область сертификации

Проектирование, разработка и производство шкафов, стоек и аксессуаров для телекоммуникационного и электротехнического оборудования, корпусов для наружной установки.

Дата начала сертификационного цикла: **10 декабря 2012**

При условии результативного функционирования Системы Менеджмента организации этот сертификат действителен до: **09 декабря 2015**

Первоначальная дата утверждения: 10 декабря 2009

Сертификат No. UA227060

Версия 0, Дата ревизии: 27 ноября 2012

А. Я. Адамченко



008

Certification body address: Brandon House, 180 Borough High Street, London, SE1 1LB, United Kingdom

Региональный офис: 5-й этаж, ул. Симона Петлюры, 28, г. Киев, 01032, Украина

Информация относительно области сертификации и применимости требований системы менеджмента может быть получена от сертифицированной организации.
Для проверки срока действия этого сертификата обращайтесь по тел. +380 44 354 16 00.



BUREAU VERITAS
Certification



"CMO" Ltd.

67A, Minskaya Str., Kolodischi, Minsk Region, 223051,
Republic of Belarus

Bureau Veritas Certification certify that the Management System of the above organization has been audited and found to be in accordance with the requirements of the management system standard detailed below

Standard

ISO 9001:2008

Scope of certification

Design, development and manufacture of cabinets, racks and accessories for telecommunication and electrical equipment, enclosures for outdoor installation.

Certification cycle start date: **10 December 2012**

Subject to the continued satisfactory operation of the organization's Management System, this certificate expires on: **09 December 2015**

Original certification date: 10 December 2009

Certificate No. **UA227060**

Version 0, Revision date: **27 November 2012**

O. Adamonka



008

Certification body address: Brandon House, 180 Borough High Street, London, SE1 1LB, United Kingdom

Local office: 5th floor, 28, Simon Petlyura St., Kyiv, 01032, UKRAINE

Further clarifications regarding the scope of this certificate and the applicability of the management system requirements may be obtained by consulting the organization. To check this certificate validity please call +380 44 354 16 00.